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Besöksadress: Telefonvägen 30, plan 9 www.stockholm.se 

 

 

Protokoll fört vid pensionärsrådets sammanträde den 14 juni 2011 
 

Justerat den 14 juni 

 

Godkänt via e-post Godkänt via e-post 

  

Kerstin Bergenbrant Olsson                                Ingrid Eriksson  

    

Plats: Trekantens servicehus 

Tid:   Kl. 10-12  

 

Närvarande: 

Kerstin Bergenbrant ordförande SPF     

Olsson 

Marianne Svensk vice ordförande PRO 

Eiwor Arthursson ledamot PRO 

Lars Åsberg  ledamot SPF  

Bertil Wretlund        ersättare                         PRO 

Bertil Andersson ersättare PRO 

Tita Bergquist ersättare SPF 

Ingrid Eriksson ersättare SPF 

 

Ingrid Widebäck avdelningschef social omsorg 

Anneli Rydström  sekr. i rådet 

 

Förhinder: 

Valter Lund  ledamot PRO  

Kerstin Svenson ersättare SPRF 

 

 

§ 1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat.  

 

§ 2. Förslag till dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av justerare 

Kerstin Bergenbrant Olsson och Ingrid Eriksson utsågs att justera dagens 

protokoll.  

 

§ 4. Pensionärsrådets och handikapprådets protokoll  

 Pensionärsrådets protokoll 2011-05-17 

Pensionärsrådet undrade om Monica Slama fått några försökspersoner som 

vill testa mobila larm. Anneli hör med Monica och återkommer med svar. 
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 Handikapprådets protokoll 2011-05-12 

Pensionärsrådet ställer sig bakom handikapprådets uttalande ang. brister i 

tillgängligheten i Liljeholmsgallerian. Bl.a. efterlyser handikapprådet 

insiktsövningar för dem som kontrollerar nybyggda hus, t.ex. att beställarens 

tillgänglighetsexpert själv sätter sig en rullstol för att få en bättre bild av hur 

tillgänglig byggnaden är.  

 

Pensionärsrådet tog också upp att den 30 oktober arrangerar Äldrestöd och 

föreningarna en informationsdag i Liljeholmsgallerian. I detta sammanhang 

kan det finnas läge att ta upp tillgänglighetsfrågan med fastighetsägaren/ 

centrumägaren.    

 

Pensionärsrådet ser gärna att Anna Ambjörn också inbjuds till rådets 

sammanträde i september för en presentation av planerade byggen i området. 

 

§ 5. Anmälan av protokoll från stadsdelsnämnden 2011-05-19 

Pensionärsrådet ställde frågor om upphandlingen av entreprenaddriften av 

Västberga ungdomsgård och undrade varför förvaltningen byter entreprenör. 

 

Ingrid Widebäck informerade om upphandlingen, som innebar att de 

entreprenörer som lade anbud tävlade om bästa kvalitet utifrån ett fastställt 

pris. Stadsmissionen bedömdes ha den bästa verksamheten. Bl.a. har man en 

tydlig inriktning på verksamhet för flickor, vilket är viktigt. 

  

§ 6. Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråd 2011-05-10 

Ang. § 10 om ny ersättningsmodell för verksamhetsbidrag till frivillig-

organisationer. Pensionärsrådet ställer sig bakom KPR:s uttalande ang. att det 

måste finnas fler och billiga lokaler. 

 

Det är viktigt att pensionärsföreningarna kan låna stadens lokaler gratis, 

menar pensionärsrådet.  

 

Ang. ärendet om förenklad biståndsbedömning – servicetjänster för äldre. 

Pensionärsrådet undrade vilken ålder som kommer att gälla. KPR föreslår 75 

år, som är en etablerad gräns. I ärendet föreslår äldreförvaltningen att gränsen 

ska vara 80 år. Frågan om förenklad biståndsbedömning ska utredas vidare 

och äldreförvaltningen kommer att återkomma med förslag om själva 

införandet.  

 

§ 7. Information från förvaltningen  

 Ingrid Widebäck informerade om följande aktuella frågor. 

 

 Axelsbergs vård- och omsorgsboende 

 Invigning äger rum den 17 juni, kl. 14.00. 

 

 Axgårdens vård- och omsorgsboende 

Jessica Svanholm, enhetschef, kommer att vara tjänstledig för att pröva annat 

arbete. Roger Blomqvist som är enhetschef på gruppbostäderna, kommer att 

vikariera fram till att Axgården går över till entreprenaddrift i januari/februari 

2012.  
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Äldreombudsmannen 

Anneli Rydström informerade att äldreombudsmannen kommer att 

sammanställa och lämna inkomna synpunkter till respektive 

stadsdelsförvaltning under hösten.  

 

§ 8. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 2011-06-16 

Följaden ärenden behandlades av pensionärsrådet. 

 

Ärende 2: Kartläggning av hälso- och sjukvårdsinsatser – 

Kvalitetsindikatorer i särskilda boendeformer för äldre 

Pensionärsrådet önskar mer information kring nutritionsarbetet och hur det 

påverkar de äldres hälsa. 

 

MAS, medicinskt ansvarig sjuksköterska, inbjuds till pensionärsrådet under 

hösten. 

 

Ärende 4: Deltagande i tävling om Stockholms stads kvalitetsutmärkelse 

Pensionärsrådet önskar Glasade gången lycka till.  

 

Ärende 6: Ansökan om medel för ökad bemanning på boenden för äldre 

med demenssjukdomar 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förvaltningens ansökan och förslag. 

 

Ärende 8: Plansamråd för Telefonfabriken 1 m.m. i 

Midsommarkransen/Telefonplan 

Pensionärsrådet har inga synpunkter. 

 

§ 9. Rapport från förtroenderåden 

 

Aspuddens förtroenderåd, Marianne Svensk: Den 16 juni firas midsommar. 

Ca 50 personer har anmält sig. Fler vill delta men rådet har inte möjlighet att 

ta emot fler.  

 

Under sommaren har fritids/skolan verksamhet på Hövdingagården. 

 

Utomhusaktiviteter anordnas för intresserade pensionärer. På tisdagar är det 

bangolf och på onsdagar boule.  

 

Trekantens förtroenderåd, Eiwor Arthursson: På sammanträdet den 23 maj 

utsågs ny sekreterare och kassör. Nationaldagen firades med kaffe och tårta på 

servicehuset. Midsommar kommer att firas. Nästa förtroenderådsmöte är den 

9 augusti. Bussresa planeras i september. 

 

Kransen och Hägerstensåsens förtroenderåd, Bertil Andersson: Lunchen 

som anordnades den 17 maj var uppskattad. 

 

Fruängsgårdens förtroenderåd, Lars Åsberg: Midsommarfest arrangeras 

den 22 juni. Den 17 juni har förtroenderådet möte för planering av 

midsommarfesten. 
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Promenadgruppen är igång och även de som sitter i rullstol deltar. 

Promenaden avslutas med gemensam fika, vilket är mycket uppskattat av 

deltagarna.  

 

Axelsbergs förtroenderåd, Tita Bergqvist: På måndag den 20 juni firar de 

boende i hus 41, 43 och 45 midsommar. Ca 60 personer har anmält sig. 

Förtäring har beställts från verksamheten Bruket. 

 

”Mulucafé” har öppnat på Axelsberg.  

 

Förtroenderådet och pensionärsföreningarna önskar möte med Yvonne 

Goldberg och Gunnar Ohlsén för dialog om lokal- och verksamhetsfrågor.  

Tita återkommer med förslag på mötesdag. 

 

§ 10. Inbjudan till konferenser m.m. 

Tita rapporterade från mötet med landstinget där intressanta frågor om 

hörselhjälpmedel, vårdval, nya KS, färdtjänst och patientnämnden togs upp. 

 

Många klagar på färdtjänsten, bl.a. på att förarna är dåliga på att hitta i staden. 

Om man är missnöjd med vården eller servicen bör man anmäla det till 

patientnämnden.  

 

§ 11. Övriga frågor 

         - 

§ 12.  Nästa sammanträde 

Tisdagen den 23 augusti, kl. 10-12. Förmöte kl. 09.15-10.00. 

Plats: Axelsbergs servicehus 

 

Förslag på gäster 

I augusti inbjuds Marie Bergström, projektledare för Bättre Samverkan –

Bättre liv och Anna William-Olsson om Tryggare äldre och 

brottsförebyggande rådets arbete.  

I september inbjuds Anna Ambjörn för en presentation av byggprojekt som är 

på gång och planeras i stadsdelen.  

I oktober är det möte med nämndens presidium och gruppledarna.  

Agneta Blomkvist, MAS, inbjuds senare under hösten. 

 

§ 13.  Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade för dagens sammanträde och önskade alla en trevlig 

sommar. Ingrid och Anneli fick blommor och rådet tackade för gott 

samarbete. Gemensam lunch intogs sedan på Trekantens restaurang. 

                                                                            

 

Vid protokollet: Anneli Rydström 


